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Mieszkańcy budynku Grabskiego 17 zgłosili prośbę o usunięcie drzewa rosnącego w pasie 
drogowym obok budynku. Konary drzewa są mocno porośnięte, a ich gałęzie sięgają blisko 
chodnika utrudniaj ąc możliwość przejścia przechodniów. W czasie porywistych wiatrów 
dochodziło do połamania niektórych konarów, gdzie interweniowała Straż Pożarna. W celu 
ograniczenia zagrożenia wystąpienia ewentualnych szkód parkujących pojazdów oraz uszczerbku 
na zdrowiu mieszkańców, proszę o dokonanie kontroli, pielęgnacji drzewa lub w ostateczności jego 
usunięcie. 


